
 

 

 

  

 

Αθήνα,  6 Ιουνίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ.  Υπουργούς 
 

 Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 

Εσωτερικών 
 

Υποδομών και Μεταφορών 
 
 

Θέμα: Ανισότητες στην ένταξη σχολικών μονάδων της Αιτωλοακαρνανίας στο 
πρόγραμμα «Μαριέττα Γιαννάκου» 
 
 
Το πρόγραμμα αναβάθμισης σχολικών μονάδων «Μαριέττα Γιαννάκου» προβλέπει την 
ανακαίνιση 426 σχολείων σε 245 δήμους της χώρας, με χρηματοδότηση 100 εκατομμυρίων 
ευρώ από τη δωρεά της Ελληνικής Ένωσης Τραπεζών. Στην Αιτωλοακαρνανία, εντάχθηκαν 9 
σχολεία, ενώ ορισμένοι δήμοι, όπως ο Δήμος Θέρμου, δεν περιλαμβάνονται στο πρόγραμμα, 
παρά την πρόβλεψη για ένταξη τουλάχιστον μίας σχολικής μονάδας ανά δήμο.  
 
Επιπλέον, υπάρχουν αναφορές για πρόσθετη χρηματοδότηση του προγράμματος από εθνικούς 
πόρους, με επιπλέον 50 εκατομμύρια ευρώ ετησίως, καθώς και από το Πρόγραμμα Δημοσίων 
Επενδύσεων, ανεβάζοντας το συνολικό ποσό στα 250 εκατομμύρια ευρώ.   
 
Ωστόσο, παρατηρούνται ανισότητες στην κατανομή των πόρων, με ορισμένες περιοχές να 
λαμβάνουν περισσότερες παρεμβάσεις, ενώ άλλες, όπως οι Οινιάδες και το Αιτωλικό, να μένουν 
εκτός, παρά τις αρχικές διαβεβαιώσεις.  
 
Τέλος, είναι απορίας άξιο, ότι  σε ολόκληρο τον δήμο Αγρινίου που έχει και το μεγαλύτερο 
κτιριακό δυναμικό εντάσσονται μόνο 2 σχολεία. Σύμφωνα με δημοσιεύματα, υπάρχει μεγάλη 
δυσαρέσκεια, αφού η επιλογή των σχολείων, αποφασίστηκε κεντρικά, χωρίς να έχουν 
κοινοποιηθεί τα κριτήρια επιλογής 
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Κατόπιν των ανωτέρω,  
 
Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 
 

1. Ποια ήταν τα κριτήρια επιλογής των σχολικών μονάδων που εντάχθηκαν στο 
πρόγραμμα «Μαριέττα Γιαννάκου»; 

2. Για ποιο λόγο δεν εντάχθηκαν σχολικές μονάδες από τον Δήμο Θέρμου, παρά την 
πρόβλεψη για ένταξη τουλάχιστον μίας σχολικής μονάδας ανά δήμο; 

3. Υπάρχει πρόβλεψη για ένταξη επιπλέον σχολικών μονάδων από την Αιτωλοακαρνανία 
σε μελλοντικές φάσεις του προγράμματος; 

4. Πώς διασφαλίζεται η ισόρροπη κατανομή των πόρων και η αντιμετώπιση των 
ανισοτήτων στην αναβάθμιση των σχολικών υποδομών; 
 
 
 
 
            Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

 

Δούρου Ρένα 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κώστας 

 

Παπαηλιού Γιώργος 

 

 




